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Chrzest święty to sakrament, który możemy porównać do drzwi, przez które zostajemy
wprowadzeni do Kościoła. Najprawdopodobniej większość z nas została ochrzczona jako małe
dzieci i nie pamiętamy dnia naszego chrztu. Dlatego też wielu ochrzczonych traktuje ten
sakrament jako swego rodzaju formalność, do której nie wraca się więcej i nie pamięta się o
niej. Święto Chrztu Pańskiego, które przeżywamy zaraz po Bożym Narodzeniu daje nam
okazję, abyśmy zastanowili się nad znaczeniem chrztu, który oczyszcza nas ze zmazy grzechu
pierworodnego. †    Jest to ten moment, gdy każdy z nas otrzymuje prawo nazywać się
dzieckiem Boga i każdy staje się kimś ważnym, a nawet najważniejszym dla Niego.
    Spójrzmy na nasz chrzest nie tylko jako na coś, co dokonało się kiedyś, gdy byliśmy dziećmi,
ale jako na początek nowego etapu w naszym życiu. Chrzest sprawia, jak pisał św. Paweł
Apostoł, że stajemy się w nadziei dziedzicami życia wiecznego (por. Tt 3, 7). Żyjmy więc jak
dziedzice, jak synowie, jak córki dobrego Ojca!
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